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PROTOKÓŁ 

Z III SPOTKANIA RADY RODZICÓW 7.11.2023 R. 

7.11.2023 r. przy obecności przedstawicieli 21 (na głosowaniu zostało 18 przedstawicieli) z 29 

oddziałów odbyło się trzecie spotkanie Rady Rodziców w roku szkolnym 2023/2024 – wg załączonej 

listy obecności (Załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu). Spotkanie odbyło się przy udziale Dyrekcji. 

Tematy poruszone przez Dyrekcję: 

1. Wdrożono procedurę zachowania dziecka agresywnego. 

2. Z rodzicami dziecka, o którym było ostatnio mowa wypracowano ścieżkę postępowania, 

rozpoczęła się diagnoza, rodzice są w kontakcie z poradnią. 

3. Prowadzone są działania w celu przepisywania dzieci dysfunkcyjnych, które nie są w stanie 

samodzielnie przebierać się, z klasy sportowej do klas ogólnych w porozumieniu z rodzicami. 

4. Będzie zainstalowany na świetlicy wideofon ze słuchawką, która nie będzie tak zbierała 

dźwięków z otoczenia i zapewni komfort rozmowy wychowawców świetlicy z osobami 

odbierającymi dzieci. 

5. Rozbudowa i przebudowa strony internetowej Szkoły potrwa kilka miesięcy. 

6. Szkoła pozyskała środki finansowe na zakup 23 zamków do szafek dla uczniów. 

7. Wypracowano rozwiązanie dotyczące przebierania się na lekcje wf klas 1-3 na korytarzach. 

Wszyscy nauczyciele klas 1-3 zostali o tym poinformowani. 

8. Do końca tygodnia testowany jest brak dzwonków. Jest ciszej, ale trzeba się do takiej sytuacji 

przyzwyczaić. Dzieci klas 1-2 nie znają się na zegarku, trzeba sprawdzić to rozwiązanie przez 1-

2 tygodnie. 

9. Na pytanie dotyczące braku dywanu w salach lekcyjnych i salach świetlicowych, co nie jest 

zgodne z zapisami podstawy programowej, Dyrektor zapowiedziała sprawdzenie, czy szkoła 

dysponuje jeszcze przedpandemicznymi dywanami i możliwość ich użycia. Dyrektor 

stwierdziła, że nauczyciele nie zgłaszali takich problemów. 

Kierownik świetlicy – Anna Głowacka – opisała procedury i sposób funkcjonowania świetlicy szkolnej: 

1. Wszystkie sale świetlicowe są w pełni wykorzystane. Wykorzystanie sal widać na planach 

wywieszonych koło domofonu przy wejściu do szkoły. 

2. W godzinach 8-11 jest ciągła rotacja i ruch dzieci: przychodzenie, wychodzenie na zajęcia 

dodatkowe, wychodzenie na kolejne rozpoczynające się lekcje. Przy przepełnieniu uczniowie 

będą kierowani do biblioteki. 
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3. Aktywność dzieci na świetlicy nie jest ograniczana, dzieci mogą odrabiać lekcje, mogą rysować, 

grać w gry, ale gry dostają na prośbę, muszą je potem spakować i oddać złożone. W nowej 

świetlicy dla mniejszych dzieci gry są bardziej dostępne, w grupach z dziećmi starszymi gry czy 

puzzle wydawane są na życzenie i muszą być oddane złożone i spakowane, inaczej gubią się 

elementy i gry przestają być użyteczne. 

4. Nie ma możliwości wygospodarowania przestrzeni z pufami, materacami. Zostanie rozważona 

opcja zakupu siedzisk jak ostatnio do zerówki, które złożone zajmują mniej miejsca. 

5. Duże pufy nie mogą być składowane na regałach na korytarzu przy świetlicy ze względów na 

przepisy przeciwpożarowe. 

6. W momencie maksymalnego obciążenia świetlicy nie ma możliwości przeprowadzania 

dodatkowych zajęcia dla kilku podgrup w danej sali jednocześnie. Ale są prowadzone zajęcia 

ruchowe, z tablicą multimedialną, wychodzą na plac zabaw. 

7. Na placu zabaw dzieci nie odrabiają lekcji, odrabiają je przed wyjściem. Na podwórko 

wychodzą nie w czasie przerwy, gdy w szatni jest dużo dzieci, tylko między lekcjami. 

8. Prośba o branie pod uwagę przy odbiorze dzieci ze świetlicy: godzin zakończenia lekcji oraz 

godzin zakończenia jedzenia obiadu. 

9. Nie jest możliwy zakup telefonu komórkowego, ponieważ jest kilka grup świetlicowych. 

10. Klasa 3c zgłosiła prośbę dotyczącą zwrócenia uwagi na wyciszenie pomieszczeń, w tym 

świetlicy, w czasie remontu szkoły. 

11. Prośba o zgłaszanie pomysłów i uwag do wychowawców lub bezpośrednio do Kierownik 

świetlicy. 

Następnie Przewodnicząca Rady Rodziców przedstawiła przebieg spotkania Prezydium w Urzędzie 

Dzielnicy ws. rozbudowy szkoły. Przebieg spotkania i poruszane tematy zostały przesłane w osobnym 

mailu w dniu 9.11. br. Podczas dyskusji pojawiło się wiele alternatywnych pomysłów, uwagi do 

przedstawionej koncepcji przeprowadzenia całości inwestycji w tym przede wszystkim czasu jej 

trwania oraz pomysłu relokacji wszystkich klas na okres ok 1 roku szkolnego do innych placówek. 

1. Skierowane zostanie pismo do Urzędu Dzielnicy z prośbą o jak najszybsze spotkanie Burmistrza 

z Rodzicami. 

2. Skierowane zostanie pismo do Urzędu Dzielnicy wyrażające uwagi i sugestie dotyczące 

rozbudowy szkoły – jako stanowisko szkolnej społeczności Rodziców oraz Dyrekcji (???). 
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Czekamy na konstruktywne propozycje wkładu do pisma nr 2 do 6.12. Na kolejne spotkaniu RR w 

dniu 13.12 propozycje zostaną opracowane i na spotkaniu przyjęte w formie uchwały.  

 

Podjęto następujące uchwały: 

a. Poddano pod głosowanie wniosek o sfinansowanie przyjazdu mobilnego planetarium 

dla klas 0-3 oraz wyjścia do Centrum Nauki Kopernik dla klas 4-8 kwotą łączną w 

wysokości 7.000,00 PLN. Uchwałę przyjęto przy 13 głosach "za", 2 "przeciw" oraz 3 

"wstrzymujących się", przy 18 oddziałach reprezentowanych.  

b. Na wniosek Dyrekcji głosowano nad oceną pracy nauczyciela – Marty Lis - przyjęto 

uchwałę o pozytywnej ocenie nauczyciela – Marty Lis. 

c. Podjęto uchwałę dotyczącą wyboru sposobu organizacji obchodów rocznicy wybuchu 

powstania listopadowego w dniu 29.11: rad organizowany przez harcerzy vs. przyjazd 

grupy rekonstrukcyjnej (namioty tematyczne, pokazy strojów, broni z epoki) na terenie 

szkoły. Podjęto uchwałę o wyborze obchodów na terenie szkoły przy 17 głosach "za" i 

1 głosie "za" wersją z rajdem. 

 

Ustalono termin kolejnego spotkania na 13.12.2023 na godzinę 18:00 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Cecylia Żuk-Obrębska 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności 


